
PROTOK6I NR 10/2017

Z POSIEDZENIA KOMISJIGOSPODARKI MIEJSKIEJ I OCHRONY SRODOWISKA
RADY MIASTA WTOCTAWEK

z dnia 22 sierpnia 2017 roku
pod przewodnictwem radnego Pana Stanislawa Wawrzonkoskiego,

kt6re odbylo siq w siedzibie Urzqdu Miasta Wloclawek sala 302.

Proponowanv porzadek obrad:

L. Sprawy organ izacyjn e:

a) otwarcie obrad,

b) stwierdzen ie quorum,

c) przyjqcie protokotu nr8 z dnia 20.06.2OI7r. inr9 z dnia 22.06.2Of-7r.,

d) zmiany do porzqdku obrad.
2. lnformac.la na temat dzialalnoici sp6lek za rok 2016: Saniko, MPEC, MPK, MPW|K,

Baza.

3. Zaopiniowanie projektu uchwaly zmienia.jqcej uchwalq w sprawie uprawnieri
pasaier6w do ulg i zwolnieri w oplatach za przewoz w publicznym transporcie
zbiorowym o charakterze uiyteczno(ci publicznej w granicach ad m in istracyjnych
miasta Wloclawek wykonywanym przez Operatora - Miejskie Przedsiqbiorstwo
Komunikacyjne Sp. z.o.o we Wfoc.iawku.

4. Zaopiniowanie projektu uchwaly zmienia.jqcej uchwalq w sprawie ustalenia cen

urzqdowych za uslugi przewozowe w publicznym transporcie w zakresie zadania o
charakterze uzytecznoici publicznej w gminnych przewozach pasa2erskich oraz
ustalenia wysokorici opfat dodatkowych i oplaty manipulacyjnej.

5. Zaopiniowanie projektu uchwafy w sprawie wyra2enia zgody na udzielenie bonifikaty
w wysokoSci 99% od ceny sprzeda2y nieruchomo(ci, stanowiqcej wiasnoSi Gminy
Miasto Wloclawek.

6. Opinia do projektu uchwaly w sprawie zaliczenia niekt6rych odcink6w d169 do
kategorii d169 powiatowych oraz ustalenia ich przebiegu.

7. Sprawy bieiqce iwolne wnioski.

Ad. 1

Sprawy organizacyino-porzQd kowe.
W posiedzeniu, kt6remu przewodniczyl radnv Stanislaw Wawrzonkoski przewodniczacv

Komisii udziat wziqli czlonkowie Komisji oraz zaproszeni go6cie wg. listy obecno6ci stanowiqcej
zatqcznik do niniejszego protokolu. o godzinie 9: 0o przewodniczqcy Komisji otworzyt obrady,
po powitaniu czlonk6w Komisji oraz gosci poinformowat, i2 zgodnie z listq obecno6ci w
posiedzeniu uczestniczy 7 czlonk6w Komisji, co wobec skladu wynoszqcego 9 os6b stanowi
quorum ipozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. przewodniczqcy poinformowal,



i2 w Biurze Rady Miasta znajdowafy siq do wglqdu protokoly Nr 8 z dnia 20.06.2011 roku i Nr

9 z dnia 22.06.20!7 roku, z kt6rymi czlonkowie mogli siq zapoznai i wnie6t swoje uwagi.
Wobec braku uwag ze strony czlonk6w Komisji protokoly zostaty przyjqte w drodze
przeprowadzonego glosowania. Za jego przyjqciem radni opowiedzieli siq jednomySlnie.

Nastepnie Przewodniczqcy poinformowat czlonk6w Komisji o zmianie porzqdku obrad komisji
w pkt 4. w zwiqzku z pismem z dnia 2L sierpnia 2017 roku skierowanym do Przewodn iczqcego

Rady Miasta w sprawie wycofania z porzqdku obrad XXXlll Sesji Rady Miasta Wloctawek
projektu uchwaiy zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia cen urzqdowych za uslugi
przewozowe w publicznym transporcie zbiorowvm w zakresie zadania o charakterze
u2yteczno6ci publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia wysokoSci oplat
dodatkowych i oplaty manipulacyjnej ponadto zaproponowal, aby zagadnienie dotycz4ce
punktu nr 2 zaproponowanego porzqdku obrad bylo om6wione na kolejnym posiedzeniu
Komisji Gospodarki i Ochrony Srodowiska, poniewa2 Dyrektor Biura Nadzoru WlaScicielskiego
i Przeksztalcei nie zdecydowala siq na zaproszenie Prezes6w sp6fek do om6wienia Informacji,
a jednoczeSnie z ptzyczyn zdrowotnych sama jest nieobecna. Radny Andrzej Palucki dodal, 2e

nastqpito nieprozumienie w sprawie sprawozdania Informacji na temat dzialalnosci sp6lek
przez kilka komisji Rady Miasta, w zwiqzku z powy2szym zaproponowal spotkanie
Przewod niczqcych Komisji iustalenie, na kt6re.j komisji bqdzie omawiana ww Informacja.
Wobec powyiszego Przewodniczacy Komisji poddaf pod gtosowanie zmiany do porzAoKu

obrad. W wyniku przeprowadzonego glosowania za zmianq porzqdku obrad opowiedzialo siq
5 cztonk6w komisji, przy braku glos6w przeciwnych iwstrzymujqcych siq.
Komisja podjqla obrady wedlug zmienionego porzqdku obrad.

Ad.3
zaopiniowanie projektu uchwaly zmienialqcej uchwalq w sprawie uprawnieri pasaie16w do
ulg i zwolniefi w oplatach za przew6z w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze
uiyteczno6ci publicznej w granicach administracyjnych miasta Wfocfawek wykonywanym
przez Operatora - Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp. z.o.o we Wloclawku.
wprowadzenia do projektu uchwaty dokonal zastepca prezvdenta Miasta wfoclawek os.
Gospodarki Mieiskiei Pan Jaroslaw Naiberq informuiqc, ii przedloiony projekt uchwaly
powiqksza katalog os6b uprawnionych do korzystania z bezplatnych przejazd6w 6rodkami
komunikacji miejskiej, bqdzie dot. ok. 1s6 os6b ibqdq to opiekunowie os6b niewidomycn.
Majac powyzsze na uwadze, prosi o pozytywne zaopiniowanie iprzyjqcie uchwafy na Sesji.
wobec braku gfos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod gtosowanie projekt
uchwaly zmieniaiqcej uchwalq w sprawie uprawnieri pasa2er6w do ulg izwolnieri w opfatacn
za przewoz w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze u2yteczno:ici publicznej w
granicach admin istracyjnych miasta wloclawek wykonywanym przez operatora - Miejskie
Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp. z.o.o we Wloclawku.
W wyniku przeprowadzonego gtosowania za wydaniem pozytywne.i opinii opowiedzialo sie 7
czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.



Ad.5
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wvraienia zgody na udzielenie bonifikaty w
wysoko6ci 99% od ceny sprzedaiy nieruchomoici, stanowiecej wlasno6d Gminy Miasto
Wfoclawek.
Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonafa Pani Aleksandra Kielbasa z Wvdziatu

Gospodarowania Mieniem, informujqc, ii jest to kontynuacja uchwafy intencyjnej, kt6ra
zostata podjqta 27 marca 2017 roku w sprawie wyraienia woli udzielenia bonifikaty w
wysokoici 99% przy sprzeda2y nieruchomo5ci poioionej w re.jonie ulicy Stodolnej i tqgskiej i

przeznaczonej na (zecz Starostwa z przeznaczeniem na budowq budynku biurowego. Biorqc

pod uwagq powyisze uzasadnionym jest zbycie ww nieruchomoici na rzecz Starostwa
Powiatowego we Wloclawku, na realizacjq wskazanego celu publicznego i prosi podjqcie
proponowanej uchwaly.
Wobec braku glos6w w dyskus.ji Przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie projekt

uchwaiy w sprawie wyraienia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokoSci 99% od ceny
sprzeda2y nieruchomodci, stanowiqcej wlasnoii Gminy Miasto Wloclawek.

W wyniku przeprowadzonego gfosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedziafo sig 7

czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujacych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.5
Opinia do projektu uchwaty w sprawie zaliczenia niekt6rych odcink6w dr6g do kategorii
d169 powiatowych oraz ustalenia ich przebiegu.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonat Zastepca Dvrektora MZUK|D Pan Tomasz
Smoliriski informujqc, ie opinia dotyczy ulicy Planty ll na odcinku od ulicy Kapitulnej do ulicy
Kruszyrlskiej o dlugoSci 1456m oraz ulicy Robotniczej na odcinku od ulicy Kapitulnej do ulicy
Zbiegniewskiej o dlugo6ci 300m. Obecnie ulice posiadajq kategorie drogi wewnqtrznej.
Wobec braku glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie projekt
uchwafy w sprawie zaliczenia niekt6rych odcink6w dr6g do kategorii d16g powiatowych oraz
ustalenia ich przebiegu.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedziaio siq 7

czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.7

Sprawy bieiqce i wolne wnioski.
W tym punkcie obrad Przewodniczacv Komisii poinformowal o skierowanym przez
Przewodn iczEcego Rady Miasta Krzysztofa Kukuckiego pisma z dnia 21 sierpnia 2077 r. od
mieszkaric6w ulicy Wierzbowej z pro6bE o interwencje w sprawie poprawy nawierzchni
chodnik6w. Przewodniczqcy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski poprosil radnych z tego
okrqgu, a tak2e pozostalych radnych o zapoznanie siq z ww pismem i rozpatrzenie postulatu
tych mieszkaf c6w.



Ponadto Przewodniczqcy poinformowal o drugim piSmie przekazanym do wiadomo6ci Komisji,

dotycz4cym protestu mieszka6c6w Osiedla Dom6w Jednorodzinnych ,,Krzywe Blota"
przeciwko planom budowy alternatywnej trasy z Michelina przez ulice osiedlowe tj. Filtrowq
lub Studzienna we Wtoctawku. Przewodniczqcy Komisji Stanislaw Wawrzonkoski poprosif

czlonk6w komisji o zapoznanie siq z pismem, poniewai sprawa bqdzie rozpatrywana na

kolejnych posiedzeniach Komisji.

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqcy Komisji zakofczyl posiedzenie.

No tym protok6l zakohczono

Obradom przewodniczyl

StaniciawWawrzonkoski /
/-- /\ /

TrrcUatQ
Przewodniczqcy Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska
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i OchronY Srodowtsra.

RadY Miasta Wloclawer

BRM. 0014.2.31.2017

Wloclawek, 22 sierpn ia 2017r.

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr 28l2OL7
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek
z dnia 22 sierpnia 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek, podczas
obrad w dniu 22 sierpnia 2017 roku wypracowaia pozytywna opiniq do projektu uchwaly
zmieniajEcej uchwatq w sprawie uprawniei pasa2er6w do ulg izwolnieri w opiatach za
przew6z w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze u2ytecznoici publicznej w
granicach administracyjnych miasta wtoclawek wykonywanym przez operatora - Miejskie
Przedsiebiorstwo Komunikacyjne Sp. z.o.o we Wtoclawku.

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnosci 7 radnych za wydaniem pozytywnej
opinii czfonkowie Komisji opowiedzieli siq iednomySlnie, przy braku gtos6w przeciwnych
i wstrzymujEcych sie.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska

niczqcy Komisji Gospodaiki



Komisia. Gospodarki Miejskiel
I ucnrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek

BRM. 0014.2.32.2017

Wtoctawek, 22 sieenia 2Ot7 r

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr 2912017
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek
z dnia 22 sierpnia 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek, podczas
obrad w dniu 22 sierpnia 20L7 roku wypracowala pozytywnE opiniq do projektu uchwaly w
sprawie wyraienia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokoSci 99% od ceny sprzedaiy
nieruchomodci, stanowiEcej wlasnoSi Gminy Miasto Wtoclawek.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnosci 7 radnych za wydaniem pozytywnej
opinii czlonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku glos6w przeciwnych

i wstrzymujQcych siQ.

powaianiem

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska

bnislaw



nornisia Gospodarki Miejskie]
| Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wfoclawek

BRM. 0014.2.33.2017

Wfoclawek, 22 sierpn ia 2017r.

Prezydent Miasta Wlocfawka

OPINIA Nr 30/2017
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony $rodowiska

Rady Miasta Wfoclawek
z dnla 22 sierpnia 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek, podczas

obrad w dniu 22 sierpnia 2017 roku wypracowata pozytywnQ opiniq do projektu uchwaty w
sprawie zaliczenia niekt6rych odcink6w d169 do kategorii d169 powiatowych oraz ustalenia ich

przebiegu.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 7 radnych za wydaniem pozytywnej

opinii czlonkowie Komisji opowiedzieli siq lednomySlnie, przy braku gtos6w przeciwnych

i wstrzymujEcych sie.

powozonrem

Miejskiej i Ochrony Srodowiska


